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OSNOVNA ŠKOLA AUGUSTA ŠENOE 
ZAGREB, SELSKA CESTA 95 

Zagreb, 17. travnja 2020. 

 

ZAPISNIK SA SJEDNICE VIJEĆA RODITELJA 
ODRŽANE 11.03.2020. u 18.00h 

 
 
Sjednica Vijeća roditelja (u daljnjem tekstu VR) održana je na temelju članka 160. Statuta Osnovne 
škole Augusta Šenoe, najavljena dopisom KLASA: 003-08/20-03/02, URBROJ: 251-187-08-20-01 
poslanim vijećnicima od strane predsjednika VR-a, Mislava Sepčića, dana 28.02.2020. 
 

Dnevni red: 

1. Usvajanje zapisnika sa sjednice održane 17.12.2019. 

2. Usvajanje dnevnog reda 

3. Suradnja škole i Vijeća gradske četvrti (GČ) 

4. Izvješće o provođenju preventivnih programa u prvom polugodištu 

5. Projekti u tijeku 

6. Razno 

Predsjednik VR-a, g. Sepčić pozdravlja nazočne vijećnike i ravnateljicu gđu Sauha. 

Sjednici je sukladno popisu prisustvovalo 21 predstavnik razreda i 1 zamjena, ukupno 22. Prema 

ukupnom broju razreda sjednici VR-a trebalo je prisustvovati 34 predstavnika. Utvrđeno je da postoji 

kvorum te da se temeljem toga svi zaključci sa sjednice VR-a smatraju valjanim. 

Ad 1) Usvajanje zapisnika sa sjednice održane 17.12.2019. 

Usvaja se zapisnik sa prošle sjednice. 

 

Ad 2) Usvajanje dnevnog reda 

Usvaja se dnevni red. 

 

Ad 3) Suradnja škole i Vijeća gradske četvrti 

Predsjednik VR-a pozdravlja predsjednika GČ Trešnjevka-Sjever Ivana Butorca i zahvaljuje na 

dosadašnjoj suradnji. 

G. Ivan Butorac zahvalio se na pozivu, a potom izvijestio o dosadašnjim ulaganjima u školu.  

Podsjetio je da je GČ u planu za 2019.g. osigurala novac za izradu projektne dokumentacije za 

uređenje dvorišta, što je prebačeno u 2020. i čeka se završetak, odnosno kompletiranje dokumentacije. 

Nakon toga će se, ovisno o potrebnim sredstvima, vidjeti koliko sredstava može osigurati GČ, a koliko 

nadležni Gradski ured (GU). 

Ravnateljica je uputila upit za pomoć za uređenje zidova sportske dvorane i g. Butorac se nada da će 

se do kraja godine pronaći sredstva. 
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Ugibalište za autobuse na postojećoj autobusnoj stanici je već dugo godina tema koja se provlači i GČ 

će osigurava sredstva za izgradnju, no projekt se odužio zbog paralelnog projekta izgradnje montažne 

dvorane na terenu između Selske i Mofit-a, jer se projekti preklapaju na istoj građevinskoj čestici te je 

potrebno uskladiti dokumentaciju prije izvođenja radova. 

G. Butorac zahvaljuje na suradnji, svim dosadašnjim prijedlozima i inicijativama te će dobru suradnju i 

dalje podržavati, unatoč sve manjim financijskim sredstvima koje GČ dobiva. 

Ravnateljica kaže da je projekt uređenja igrališta u tijeku. Arhitekt je bio na izvidu i napravio projekt koji 

je poslan GU. GU i Zavod za zaštitu spomenika imaju neke primjedbe, ali su idealne projekcije da bi 

realizacija bila ovog ljeta. Ravnateljica ne zna kolika bi bila vrijednost projekta. U projekt je uključena i 

ograda prema Selskoj. 

Pitanje I.: Realizacija klamerica za bicikle - Ravnateljica je uputila roditelje na predviđeno mjesto, 

ogradu ispred dvorane, a dobivene su i spirale koje još nisu montirane. Unatoč predviđenom mjestu za 

parkiranje, relativno mali broj djece parkira tamo. Navodno je to zbog toga što im tamo druga djeca 

skidaju stvari sa bicikla. G. Butorac je rekao da GČ ima budžet za klamerice i da se nakon 1.4. Škola 

obrati GČ sa molbom. Za problem vandalizma, savjetuje da se one montiraju što bliže rasvjeti i na 

mjesto pokriveno video nadzorom. 

Pitanje II.: Zaštitna ograda prema parku Kate Šoljić - Park Kate Šoljić je projekt koji je dobio neke 

arhitektonske nagrade i potrebna je suglasnost autora za promjenu. Roditelji izražavaju negodovanje 

zbog nemogućnosti promjene ionako sigurnosno lošeg projekta. 

Pitanje III: Bukobran – Prema zadnjim procjenama, nemoguće ga je izgraditi, jer da bi imao svoju svrhu 

u odnosu na udaljenost od zgrade škole, mora biti visok 10 metara. 

Pitanje IV: Područna škola Pongračevo - G. Butorac kaže da se navodno radi projekt. Dio predviđene 

površine zadire u privatne čestice, pa se radi promjena projekta za 1. fazu dok se ne riješe imovinsko-

pravni odnosi na cijeloj površini. Ravnateljica kaže da bi trebala biti gotova za šk. godinu 2021./2022. 

(razredna nastava + dvorana) 

Pitanje V: Uređenje sanitarnih čvorova – GČ može osigurati novac za uređenje. Prošli puta je iznos 

javne nabave bio dvostruko veći od internih ponuda i GČ to više nije mogao financirati. Za ponovni 

pokušaj, potrebno predati zamolbu do 30.3. kada je sjednica Vijeća GČ na tu temu. Ravnateljica je 

preuzela to na sebe. 

Ad 4) Izvješće o provođenju preventivnih programa u prvom polugodištu 

Izvješće se usvaja. Sistematski u 3. razredima nije bio najavljen roditeljima, te se moli da se to idući 

puta napravi. 

 

Ad 5) Projekti u tijeku 

Predsjednik VR moli vijećnike da prilikom komunikacije mailom između sjednica svaku temu o kojoj žele 

raspravljati izdvoje u poseban mail (novi Subject/Tema), a ne uklapati u neku drugu kako bi se lakše 

pratila. 

 

Prenamjena sredstava skupljenih u kampanji „Prehrana“ prošle godine (šk.g. 2018./2019.) 

Predsjednik VR-a je naglasio da prenamjena treba ići u smjeru opremanja škole, jer je u tu svrhu i 

skupljano. Radi se o 12.037,00 kn. Sa ravnateljicom je snimljeno trenutno stanje potreba škole. Zbog 

situacije sa COVID-19, odnosno potrebom za pojačanim higijenskim mjerama, trenutno je najaktualnija 

nabavka sušila za ruke i dozatora sapuna u sanitarnim čvorovima. Za sušila je potrebno napraviti nove 

električne instalacije i ravnateljica je već dobila ponudu za izvedbu radova u iznosu 8820Kn. Cijena 
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sušila je od 400-1500kn, a potrebno je minimalno 9 sušila. Trenutno (11.3.2020.) na tržištu nema 

adekvatnih artikala. Dozatora trenutno također nema, a njihova cijena je oko 90kn.  

Predlaže se prikupljanje još neke ponude, čak i iz redova roditelja škole. 

Predlaže se i osposobljavanje svih pipa i umivaonika, odnosno popravak onih koji nisu u funkciji zbog 

kvara. Ravnateljica navodi da često dolazi do kvara i uništavanja sanitarija i da se to redovito sanira. 

Financijska sredstva koja Škola mjesečno dobije od GU (24 000Kn) nisu dostatna za dodatno ulaganje, 

jer se njima podmiruju i velika dugovanja roditelja za prehranu i boravak. 

Predlaže se i ugrađivanje protočnih pipa za toplu vodu (npr. Delimano). 

Predlaže se pisanje dopisa u GU u kojem bi se tražilo (su)financiranje. 

 

Zaključak: Ravnateljica će nabaviti ponude za sve (instalacije, dozatori, sušila, pipe), a VR će se 

preko maila dogovoriti kako točno prenamjeniti skupljena sredstva. 

 

Donacije 

Nastavno na temu financiranja. Postavilo se pitanje traženja donacija preko (mini) natječaja raznih firmi. 

Sve ideje su dobro došle, te se potiče prosljeđivanje ideja i informacija školi, ali i da vijećnici sa svoje 

strane naprave inicijativu kako bi se donacija realizirala (posredovanje do gotovosti, pisanje mini 

projekata). Traži se suradnja, inicijativa i aktivno sudjelovanje vijećnika i roditelja općenito u 

provedbi dobivanja donacije, jer Škola nema kapaciteta baviti svakodnevno tražiti nove 

potencijalne prilike i pisati prijave na iste. 

 

Akcija „Zeleni korak“ 

Radi se o akciji skupljanja papira. Škola se nije prijavila zbog tehničkih razloga, odnosno nemogućnosti 

postavljanja kontejnera za papir. Naime, slobodan prostor je potreban zbog radova u sklopu projekta e-

škole  (uvođenje infrastrukture za bežični internet i postavljanje pametnih ploča), te zbog najma prostora 

škole za potrebe snimanja serijala „Dnevnik velikog Perice“ od 9.4. 

 

Suradnja sa školskom liječnicom 

Prijedlog s prošle sjednice VR-a je bio da se u školu organizirano pozove školska liječnica koja bi djeci 

pričala o važnosti održavanja higijene (zbog sprečavanja širenja zaraze dječjim glistama, ušljivosti, ali i 

koronavirusa). Potrebno je raspisati ideju, odnosno osmisliti sadržaj predavanja koje bi se onda u 

ime VR-a predložilo školskoj liječnici. Traži se dobrovoljac koji bi to napravio. 

 

Ulasci prodavatelja i promotora u razrede 

U neke razrede dolaze razni promotori za vrijeme nastave i nude djeci razne sadržaje što roditelji ne 

odobravaju i žele da to bude organizirano i/ili najavljeno roditeljima. Ravnateljica je izvjestila da je 

praksa da će to komunicirati sa učiteljima i promotorima, te vidjeti kako to poboljšati. 

 

Edukacija djece biciklista 

HAK vrši edukaciju djece o ponašanju u prometu, te se treba prijaviti. Vijećnica Čotić se ravnateljici 

proslijediti link za prijavu.  

 

Mogućnost uvođenja trećeg stranog jezika 

Treći strani jezik se neće uvoditi. Na prijedlog GU će se od iduće godine oformiti jedan 1. razred koji će 

kao prvi strani jezik imati talijanski. 

 

Osuvremenjivanje zvona 

Prema mišljenju vijećnika zvuk postojećeg zvona je „šokantan“ čak i za odrasle, a kamoli za djecu, pa 

se predlaže da se pokuša sa novim sustavom. 

Ravnateljica je također razmišljala o tome i potrebno je vidjeti tehničke mogućnosti i potrebe. 

Pozivaju se i vijećnici koji imaju kakva saznanja o tome kako je to tehnički izvedeno u drugim 

školama, da ih proslijede ravnateljici. 
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Normativ užine 

Neki osmaši  se žale da dobiju premalo (jedna tanka šnita kruha i jedna tanka kriška salame). 

Na žalost, normativ je isti za osmi i za prvi razred, što nije u skladu sa realnim potrebama djece. 

Potrebno je uskladiti normativ za dob djece prema nacionalnim smjernicama. 

 

Programerko 

Vijećnica Čotić predlaže da se u Školi uvede izvannastavni program udruge Programerko kako ima i 

drugim školama kako naši učenici ne bi morali ići u druge škole. Ravnateljica je rekla da je uvjet za to 

da udruga ima odobrenje Ministarstva i da se javi u Školu. Nakon toga bi se održao ogledni sat, pa, 

ovisno o broju zaniteresiranih, dogovorio termin i prostor za održavanje programa.  

 

Ad 6) Razno 

*napomena: od trenutka sjednice do pisanja zapisnika obustavljena je nastava i otkazane su sve ostale 

aktivnosti, stoga kurzivom označene informacije sa roditeljskog sastanka nisu relevantne, ali se navode 

zbog cjelovitosti zapisnika 

 

1. 4. konferencija „Volim učiti“ održati će se 28.4.2020. 

2. Djeci će se poslati poziv za audiciju za statiste serijala „Dnevnik velikog Perice“ 

3. U tjednu 16.-20.3.2020. održati će se roditeljski sastanak za odabir agencije za izlet 22.5.2020. 

Roditelji apeliraju da se postupak maksimalno pojednostavi i ubrza kako bi se smanjio rizik zaraze 

koronavirusom, ali i inače, jer smatraju da je to gubljenje vremena i da se može provesti digitalnim 

putem. 

4. U tjednu 16.-20.3.2020. napraviti će se kalkulacija sati u predmetnoj nastavi koje je još potrebno 

nadoknaditi zbog štrajka. Razredna nastava neće imati potrebu za nadoknadom, odnosno imati će 

proljetne praznike kako je i planirano. 

5. S obzirom na iskustvo loše komunikacije tijekom štrajka, apelira se na ravnateljicu da u slučaju 

obustave nastave i svega što će to donijeti bude agilnija. 

 

Sjednica VR-a je završila u 19:45 sati. 

ZAPISNIČAR: 

         IVANA BILIĆ 

 

Dostaviti: 
 

1. Ivana Sauha,  ivana.sauha@skole.hr; os.a.senoe@zg.t-com.hr 

2. Mislav Sepčić, msepcic@yahoo.com 

3. članovi Vijeća putem vrosasenoe@gmail.com 

mailto:ivana.sauha@skole.hr
mailto:os.a.senoe@zg.t-com.hr
mailto:mihaslo@net.hr
mailto:vrosasenoe@gmail.com

